
 

 

 

Afgelopen week heeft de gemeente Rijswijk in het nieuws gestaan. Statushouders in 

Rijswijk die in een hotel werden opgevangen weigerden naar de nieuwe flexwoningen te 

verhuizen die de gemeente heeft laten plaatsen. Zij waren in de veronderstelling dat ze 

een sociale huurwoning toegewezen zouden krijgen. Een deel van de statushouders heeft 

een advocaat in de arm genomen. Bij de uitspraak van het kort geding tegen de 

statushouders heeft de rechter duidelijk gemaakt dat de statushouders tot 7 april de tijd 

hebben om het huurcontract te tekenen en het hotel te verlaten waar ze nu verblijven. 

 

We zouden graag willen weten waarom de optie van snelle huisvesting op de flexlocatie 

niet door een deel van de statushouders werd aangegrepen. Hierbij hebben we een aantal 

vragen voor de wethouder: 

 

1. Is de gemeente Rijswijk op de hoogte van de wachttijden en het aantal verhuizingen 

van de desbetreffende statushouders? Heeft de gemeente Rijswijk in de afgelopen 

periode hier rekening mee kunnen houden om zo het aantal verhuizingen van 

statushouders te minimaliseren? 

 

2. Kan de wethouder bevestigen dat de gemeente Rijswijk zich ook na de verhuizing 

naar de flexlocatie zich blijft inzetten voor het huisvesten van de desbetreffende 

statushouders in de reguliere woningvoorraad? En zijn de statushouders hiervan op 

de hoogte? 

 

3. Weet de wethouder waarom de statushouders in de veronderstelling waren dat ze 

meteen een sociale huurwoning toegewezen zouden krijgen, nog voor de 

verhuizing naar de flexlocatie? 

 

4. Weet de wethouder of er nog andere redenen zijn die kunnen verklaren waarom de 

optie van snelle huisvesting op de flexlocatie niet door een deel van de 

statushouders werd aangegrepen? En kunt u die met ons delen? 

 

 

 

 


